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AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

07 Haziran 2016 tarihli yazısıdır.

Benim ‘Almanlar’ 
yorumum… (2) 
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ANAP’ta delege seçimlerinin 
ne zaman yapılacağını genel 

merkez kararlaştırılacak

AB, engebeli 
ve uzun bir yol
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Önceki gün, Alman Parlamentosu’nun 
kabul ettiği Ermeni yasası ile ilgili 
düşüncelerimi paylaşırken “Parmak 
tehlikeyi gösterirken budala parmağa 
bakar” Çin atasözünü hatırlatmış, parmağa 
bakmayı bırakalım da verilen mesajı 
çözmeye çalışalım demiş, öngörülerimi 
sıralamıştım.

Köşemde yer kalmadığı için devam 
edeceğimi yazmıştım.

 Cumhurbaşkanı Erdoğan ve AK Parti 
Hükümetinin tepkileri sağanakla başladı 
ama etkisi çabuk dindi ve hava açılmaya 
başladı.

Kışkırtılmış bir sağlık 
talebi ile karşı karşıyayız

Kapitalist ekonominin tüketimi kışkırtarak varlığını sürdürdüğünü söyleyen Türk Tabipler Birliği 
Başkanı Şebnem Koru Fincancı, “Kapitalist sistem her hizmeti tüketime dönüştürebiliyor. Sağlık da 
tüketime dönüştürülen alanlardan birisi ve kışkırtılmış bir sağlık talebi ile karşı karşıyayız” dedi. 

Sağlık kurumuna 
başvuru sayısı arttı

Kapitalist sistemin her hizmeti 
tüketime dönüştürebildiğini 
sözlerine ekleyen Fincancı, 
sağlık alanının da tüketime 
dönüştürülen alanlardan biri 
olduğunu kaydetti. “Geçen yıl 
bir kişi sağlık kurumuna bir 
yıl içerisinde 10 defa başvuru 
yaptı, bu rakam son dönemlerde 
ise 11,3’e yükselmiş durumda. 
Dolayısıyla bu rakamların 
gerçekçi olmayan bir şekilde 
yükseliyor olması kışkırtılmış 
sağlık talebini işaret ediyor” 
şeklinde konuştu. 

Mart ayında Antep’te 
3 bin 47 konut satıldı

Türkiye İstatistik Kurumu, Mart ayında satılan konut istatistiklerini 
açıkladı. Türkiye genelinde konut satışlarının gerilediği mart ayında 
Antep’te konut satışlarının artması dikkat çekti. 3 bin 47 konut satışı 
ile Antep, ülke genelinde 7’inci sırada yer aldı. 

Konut satışları 
artmaya devam 

ediyor
Türkiye İstatistik Kurumu, 

Mart ayında satılan konut 
istatistiklerini kamuoyuna 
açıkladı. Ülke genelinde konut 
satışları bir önceki yılın aynı 
ayına göre yüzde 1 azalarak 
105 bin 394’e gerilemesine 
karşın finansmana erişim 
zorlaştığı ve konut kredi faiz 
oranlarının yüksek olduğu 
bir dönemde Antep’te şubat 
ayında artış gösteren konut 
satışları mart ayında da 
sürdü. 

Hububat hasat zamanına az bir zaman kalmasına rağmen Toprak Mahsulleri Ofisi 
tarafından herhangi bir taban fiyatının açıklanmaması tepkilere neden oldu

Çiftçiyi tüccarlara 
mahkum etmeyin!

Hububat hasat zamanına az bir zaman kalmasına rağmen Toprak Mahsulleri Ofisi tarafından herhangi 
bir taban fiyatının açıklanmaması çiftçiler tarafından tepki ile karşılandı. Taban fiyat açıklanmadığı için 

ürünlerini tüccara satmak zorunda kaldıklarını ifade eden çiftçiler, fiyatların bir an önce açıklanmasını istedi. 
3-5 tüccar kendi 

aralarında fiyat belirleyip 
çiftçinin elinden ürünü 

uygun fiyata alıyor
Çiftçileri tüccara mahkum etmeyin 

çağrısında bulunan Şahinbey Ziraat 
Odası Başkanı Ali Çolak, “Taban fiyat 
açıklanmadığından ve çiftçi borçlu 
olduğundan ürününü tüccara satmak 
zorunda kalıyor. 3-5 tüccar kendi 
aralarında fiyat belirleyip çiftçinin 
elinden ürünü uygun fiyata alıyorlar” 
dedi. 

TMO’nun bir an önce 
taban fiyatı 

açıklaması lazım
Hububat hasat dönemine bir ay 

kaldığını söyleyen Çolak, “Hububat 
hasadına az bir zaman kalmasına 
rağmen Toprak Mahsulleri Ofisi 
halen taban fiyat açıklamadı. Her 
yıl hasat döneminden 30 veya 45 
gün sonra taban fiyat açıklanıyor. 
Ancak bunun Güneydoğu Anadolu 
Bölgesi’ndeki çiftçilere hiçbir faydası 
yok. Çünkü çiftçiler, hububatı paraya 
çevirmesi lazım ki akaryakıt, gübre, 
ilaç ve gider borçlarını ödeyebilsin. O 
yüzden bir an evvel taban fiyatlarının 
açıklanmasını istiyoruz” ifadelerini 
kullandı.

31 Mart yerel seçimler sonrasında 
Büyükşehir Belediye Meclisi, ilk toplantısını yaptı

Kentin en önemli 
sorunu trafik ve konut

Kentin en önemli 
sorununun trafik ve konut 
olduğunu belirten Başkan 
Şahin, Milletimize yönelik 
her çalışmayı yapılacak 
her noktada birebir takip 
edeceğim ve o ilçeye dair 
yapılacak her hizmette 
başkanımızın yanında 
olacağım. O yüzden 
Gaziantep modelinin bir 
Türkiye ve dünya modeli 
olmasını arzu ediyoruz”

Mangala 
Turnuvası 
ve Yüzme 
Yarışları 
heyecanlı 
geçti

23 Nisan Ulusal 
Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı etkinlikleri 
çerçevesinde 
düzenlenen 
Mangala Turnuvası 
ve Yüzme Yarışları 
organizasyonlarına 
katılan çocuklar 
hem bayram 
coşkusunu doyasıya 
yaşadılar hem 
de centilmence 
ortaya koydukları 
performanslarla 
tribünlerden alkış 
aldılar.

Suriye’nin 
ilk astronotu 
Muhammed 
Faris, 
Gaziantep’te 
geçirdiği kalp 
krizi sonrası 
hayatını 
kaybetti. 

Yüksek enflasyon 
nedeniyle kamu çalışanları 

ve bunların emeklileri 
yaşam savaşı veriyor

Memur Sen ve Kamu Sen’in, Çalışma ve 
Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat Işıkhan’ı 
ziyaretinin ardından çeşitli mecralarda 
reklamı yapılan bu ziyaretin gerekçesini 
değerlendiren Anadolu Sağlık Sen Genel 
Başkanı Necip Taşkın, sahanın sorunlarını 
ve asıl taleplerini görmezlikten ve 
duymazlıktan gelen bir sendikal anlayışın 
kamu çalışanlarına kazandırabileceği bir 
şey olmadığını belirterek, ziyaretin asıl 
gerekçesinin istifaları durdurmak amacıyla 
göz boyamak olduğunu söyledi.
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4’TE
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Onların Julia Child’ı varsa bizim 
de Ayfer T. Ünsal’ımız var

10haber yazarı Hasan Açanal, Ayfer T. Ünsal’ı 
yazdı. Açanal, dünyanın ünlü kadın yemek 
yazarları Julia Child ve Paula Wolfert’e atıfta 
bulunarak, “Onların Julia Child’ı varsa bizim 
de Ayfer T. Ünsal’ımız var” başlıklı yazısında 
yazarımız Ayfer Tuzcu Ünsal’ı şöyle anlattı: Hasan Açanal

Delege seçimlerinin mahallelerde 
yapılmasını isteyenlerle partide 
yapılsın diyenler sabahlara kadar 
sürekli toplantı yapıyor.

ANAP delege seçimlerinde 
anlaşmazlıklar, tartışmalardan 
sonra işin kavgaya dönüşmesi 
sonucu seçimlerin ertelenmesi her 
kesimi meşgul eden bir konu oldu. 
Partili partisiz herkes bu konuyu 
konuşuyor. 

Avrupa Komisyonu Türkiye 
Delegasyonu Birinci Sekreteri ve 
Ticaret-Ekonomi ve Tarım Bölümü 
Başkanı Ulrike Hauner, AB’nin 
engebeli ve uzun bir yol olduğunu 
vurguladığı konuşmasında AB 
komisyonunun 6 Ekim’de açıklanan 
ilerleme raporunun Türkiye’nin 
gelişimi için bir tavsiye niteliği 
taşıdığını söyledi.

Suriye'nin ilk astronotu Muhammed 
Faris, Gaziantep'te öldü

(Solda sağa) Julia Child, Paula Wolfert, Ayfer Ünsal
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Aykut Tuzcu’nun 
07 Haziran 2016
tarihli yazısıdır

Benim ‘Almanlar’ 
yorumum… (2) 

Önceki gün, Alman 
Parlamentosu’nun kabul ettiği 
Ermeni yasası ile ilgili düşüncelerimi 
paylaşırken “Parmak tehlikeyi 
gösterirken budala parmağa bakar” 
Çin atasözünü hatırlatmış, parmağa 
bakmayı bırakalım da verilen mesajı 
çözmeye çalışalım demiş, öngörülerimi 
sıralamıştım.

Köşemde yer kalmadığı için devam 
edeceğimi yazmıştım.

 Cumhurbaşkanı Erdoğan ve AK 
Parti Hükümetinin tepkileri sağanakla 
başladı ama etkisi çabuk dindi ve hava 
açılmaya başladı.

Başbakan Yardımcısı ve Hükümet 
Sözcüsü Numan Kurtulmuş’un AB 
ile göçmen geri kabul anlaşmasında 
bir sıkıntı olmadığını ifade eden 
açıklaması havayı daha da yumuşattı.

 Bizim tansiyonumuz kontrol altına 
girince bu kez Almanya  Başbakanı 
Angela Merkel gürledi: “Federal 
Parlamentonun milletvekilleri 
istisnasız olarak özgür bir şekilde 

seçilmişlerdir. Türkiye tarafından 
yapılan ithamlar ve söylemleri anlaşılır 
bulmuyorum.”

 Merkel’in bu sert çıkışına henüz 
karşılık verilmedi. Öyle zannediyorum 
ki, verilmeyecekte.

“Bu durumda kaldığımız yerden 
devam ederiz” diye düşünürseniz, 
bence yanılırsınız!

Dünyanın güvenini kaybettik! AB 
de bundan böyle tavizsiz bir politika 
benimsemeyecek.

İngiltere resmen Türkiye’yi günah 
keçisi yaptı.

23 Haziran’da AB’de kalalım mı, 
devam mı edelim referandumuna 
gidiyorlar ya, AB’de kalmayı istemeyen 
grup bütün İngiltere’nin caddelerini 
bize hakaret eden posterlerle doldurdu.

 Dev posterde diyor ki, 76 milyon 
nüfuslu Türkiye, AB’ye tam üye olmaya 
hazırlanıyor. Bunların 12 milyonu 
İngiltere’ye gelecek. İyisi mi, biz hemen 
AB’den ayrılalım!

Bir ülke için söylenen, yazılan bu 

yakışıksız ifadeler Türkiye’yi yaralıyor.
 Dün İstanbul, Vezneciler’deki 

patlamadan sonra, başta Almanya, 
İngiltere, Fransa ve ABDolmak 
üzere birçok ülke veb sitelerindeki 
“Türkiye’ye gitmeyin, orada her yerde, 
her an kötü bir şeyler olabilir. Tatil 
için İspanya veya Yunanistan’ı tercih 
edebilirsiniz” notu ile vatandaşlarını 
uyardılar.

Vali Yerlikaya üzülecek ama uyarının 
altında, özellikle Güneydoğu’ya 
gitmeyin, diye cümle yer alıyor.

 Türkiye’ye açık ara en çok Alman 
turist geliyor.

Güneşe hasret Almanlar, yeni ve 
modern tesislerde, mütevazı fiyatlarla 
güzel bir tatil geçirip, hoş anılarla 
ülkelerine dönüyordu.

Bu sene gelecek Alman turist 
sayısının düşeceği belli oldu.

Gelecek sene işler düzelse bile gideni 
geri getirmenin kolay olmayacağını 
turizmciler iyi bilir.

Rusların ayağının tamamen kesildiği 

bir ortamda, bu kez de Almanlar ve 
İngilizler’in durumu turizmi epey 
hırpalayacağa benziyor.

 Son olarak, Türk-Alman ekonomik 
ilişkilerinden bahsedelim.

Almanya, bizim en çok mal ihraç 
ettiğimiz ülke konumunda. Geçen 
seneki ihracatımız 13 milyar 427 
milyon dolar. İthalatımız ise 21 milyar 
305 milyon dolar.

Almanya’nın 2015 yılı ihracatının 
1 trilyon dolardan daha fazla 
olduğunu söylersem, Almanya’ya 
hiçbir ekonomik yaptırım 
uygulayamayacağımızı en kısa yoldan 
anlatmış olurum, diye düşünüyorum.

 Mesaj; başta Almanya, ABD ve AB 
bizden memnun değil.

Canları cehenneme, ellerinden geleni 
arkalarına koymasınlar, diyebiliriz.

Ama yanlış olur…

Amerika’nın efsane yemek yazarlarını evinde 
ağırlayan, konferanslar veren, yemek yapan, 
kitaplar yazan ilginç bir kadın Ayfer. Meşhur 
fıkradaki gibi, Papa ile aynı kareye girdiğinde 
"Bizim Ayfer’in yanındaki beyaz elbiseli adam 
kim" dedirtecek kadar.

Yemek kitabı yazmak kolay bir şey gibi 
gözükebilir. Sağdan soldan birkaç tarif sor, 
üşeniyorsan internetten indir, bir iki moda 
baharat ekle, on beş günde derle topla, işte sana 
kitap… Bu bir bakış.

İkinci bakış biraz farklı: Her tarifin önce 
aylar süren araştırması var. Coğrafyası, 
tarihi, kültürü, öyküsü… Yerinde, insanlarla 
konuşarak, her malzemeyi ayrı ayrı koklayarak 
tadarak çıkıyor iyi bir kitap. Ayfer T. Ünsal, 
bu ikinci bakış yazarlarından. Bütün 
malzemeler ve öyküler bir araya geldiğinde 
bile kendi mutfağında denemeden tarifini 
yazmayanlardan.

Antepli okumuş görmüş, Tuzcu ailesinin 
kızı Ayfer. Gençliği, Antep’in radyosu, 
tiyatrosu, gazeteleri, dergileri ve filarmoni 
derneği olduğu döneme rastlıyor. Aile, ulusal 
Sabah gazetesinden daha eski ve köklü Antep 
Sabah gazetesinin sahipleri. Annesinin ona 
verdiği “okuyan kişi yazar” anahtar nasihat 
doğrultusunda, ilk adımını gazetecilik 
mesleğine atıyor o da.

İngilizcesi, Antep Koleji ile ABD öğrenci değişim 
programları sayesinde. Başlarda daha çok siyaset 
yazıyor, “kız başına” erkeklerin nice yanlışlarına 
kafa tutarak. “Gaziantep’in ilk kadın gazetecisi 
benim” diyor Ayfer.

Yemek yazarlığı onun ikinci ve kalıcı meziyeti.
Ben Ayfer’i 1993 yılında tanıdım. 40’lı yaşlarımıza 

yeni giriyorduk ikimiz de. İstanbul’da, Uluslararası 
Zeytin Konseyi ve Oldways Vakfı’nın düzenlediği, 
çok sayıda yabancı gazeteci, televizyoncu ve yemek 
yazarının katıldığı bir buluşmada. Ayfer sahnede, 
ben konseyin organizasyon ve iletişim sorumlusu 
olarak her yerde…

“The” Paula Wolfert’ı da aynı organizasyonda 
tanıdım. Ama o ve “Ayfır” birbirlerini çoktan 
tanıyormuş. Hatta Ayfer’i o toplantıya Paula 
getirmiş: Kendisi zeytinyağı anlatırken Ayfer de 
“Pirpirim Aşı”- Semizotu demosu yapsın diye, 
kameraların ve yüzlerce izleyicinin karşısında, 
hayatında ilk kez.

Ayfer, Altın Küreli “Julie and Julia” filminden 
tanıdığımız Julia Child ile oturmuş sohbet etmiş 
ama birlikte çalışmamış. Ancak Amerika’nın en az 
Julia Child’ı kadar ünlü, yazdığı onlarca kitapla. 
Zeytinyağının ve Akdeniz mutfak kültürünün 
ABD’de tanınmasına ve sevilmesine ön ayak 
olmuş bir diğer efsane Paula Wolfert’la tam bir 
“best friends” olmuşlar, 1990’lı yıllardan bugüne. 
Uluslararası özgeçmiş böyle sürüp gidiyor…

Paula’yla Türkiye’nin doğusundan batısına beraber 
araştırıp yazdıkları kitaplar (Mediterranean Clay Pot 
Cooking / Akdeniz’in Çömlek Yemekleri) daha sonra 
tanıştığı Los Angeles Times’ın köşe yazarı diğer bir 
ikon Charles Perry ile bir Antep’te, bir Los Angeles’ta, 

gazetenin mutfağında birlikte yemek yapmalar, Food 
and Wine ve Saveurs dergilerine yazılan makaleler 
ve CIA stüdyolarında “çatır çatır” İngilizce verilen 
uygulamalı dersler, bu özgeçmişi süsleyen güzel 
taşlardan.

Not. Sözü geçen CIA, şu bildiğimiz ağır sabıkalı 
CIA değil. Bu CIA, çok daha saygın ve prestijli: New 
York’ta ve Napa’da eğitim kampüsleri olan ‘Culinary 
Institute of America’- Amerika Mutfak Enstitüsü.

Gastronomi dünyasının yakından tanıdığı ve 
hayranlıkla izlediği Musa Dağdeviren’i (Bkz. Kadıköy 
Çiya) Amerikalara lanse eden kişi de Ayfer’in ta 
kendisi.

Türkiye kariyeri en az ABD’deki kadar dolu. Kendi 
gazetesinde yazdıklarının yanı sıra, Sofra Dergisi’nde 
yıllarca sürdürdüğü köşesi, televizyonda nitelikli 
yemek kültürü programlarının öncüsü “Kültür 
Aşı”nda başrol oyunculuğu ve onlarca etkinlikte 
sahne…

Kitapları da var: ‘Ayıntab’tan Gaziantep’e Yeme İçme’ 
ve ‘Bulgur’ gibi. Tüm tarifler, onun bir mutfaktan 
çok bir zahire, ot ve baharat dükkanına benzeyen 
mutfağından çıkma.

“Sempatik kişiliği ve saçına yakıştırdığı ilginç 
tokalarıyla Sofra’nın Yazı İşleri’nde en az yazıları kadar 
reyting alan Ayfer’in öyküsü işte böyle bir şey. Üstelik 
hiçbir ayrıcalık ve üstünlük duygusuna kapılmadan 
yaşanmış bir öykü…

Bir şeyler yazarken ne zaman takılsam hep onu 
aramışımdır, bir malzemenin, bir yemeğin adı, kökeni, 
tarihi, ne olursa olsun. İsterse gecenin yarısı olsun, 
doğru, güvenilir bir kaynak olmuştur hep. Bilmiyorsa 
da öğrenip geri dönmüştür. İnsanlar bilgilerini 

pek paylaşmıyorlar 
ülkemizde. Belki az 
bildikleri içindir.

Ayfer şimdi Arsuz’da 
yaşıyor. Yaz kış. Hayat 
boyu, yaz kış ona 
destek olmuş sevgili 
eşi Mazhar’la birlikte. 
Pandemi sonrası 
olaylardan elini ayağını 
biraz çekmiş gibi gözükse 
de okumaya ve yazmaya 
devam ediyor. 6 Şubat 
depreminde ağaçlarda 
kalan Arsuz limonlarını 
toplama, duyurma ve 
büyük kentlere ulaştırma 
operasyonunun 
arkasında yine o var.

Julia Child artık aramızda değil. İleri evre Alzheimer 
mücadelesi veren Paula Wolfert ise bir aramızda, bir 
değil. Elimizde bir tek Ayfer kaldı. Ona iyi bakalım 
lütfen.

Bu yazıyı onun kaleminden yeni çıkmış bir 
paylaşımla bitirmek istiyorum. “Atatürk Parkını çok 
seviyorum. Cumartesi de Slow Food pazarı kurulacak. 
O pazarı da çok seviyorum. Parkın bir köşesinde 
kıytırık bir kahve var. Plastik sandalyeli filan. Kahve 
çay su için 50tl ödedim. Uygun bence. Ortam şahane. 
Çimin üzerinde oturuyorum. Ağaçların üzeri kuş 
dolu. Her biri farklı ötüyor. Cennet böyle bir yer 
olmalı herhalde…” 10haber.net

Onların Julia Child’ı varsa 
bizim de Ayfer T. Ünsal’ımız var

10 haber yazarı Hasan Açanal, Ayfer T. Ünsal’ı yazdı. Açanal, dünyanın ünlü kadın yemek yazarları Julia Child ve Paula Wolfert’e atıfta 
bulunarak, “Onların Julia Child’ı varsa bizim de Ayfer T. Ünsal’ımız var” başlıklı yazısında yazarımız Ayfer Tuzcu Ünsal’ı şöyle anlattı:

Ayfer T. Ünsal Musa Dağdeviren’in 
kurduğu Çiya lokantasının yurt dışında 

tanınmasına büyük katkı sağladı. 
2007 yılında yazarımız Hasan Açanal 

(ortada) ile Sivas’ta.

(Solda sağa) Julia Child, Paula Wolfert, Ayfer Ünsal

Hasan Açanal
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ANAP delege seçimlerinde 
anlaşmazlıklar, tartışmalardan 
sonra işin kavgaya dönüşmesi 
sonucu seçimlerin ertelenmesi her 
kesimi meşgul eden bir konu oldu. 
Partili partisiz herkes bu konuyu 
konuşuyor. Biz de İl Başkanı Nazmi 
Başel ile konuştuk ve durumun 
ne olacağını sorduk. Nazmi Başel, 
şöyle konuştu: “Delege seçimlerinin 
parti binasında yapılması sırasında 
maalesef tatsız olaylar oldu. 
Bilindiği gibi bunlar parti içinde 
olabilen şeylerdir. Mahallelerden 
gelen arkadaşlarımız parti binasını 
birden doldurdular. İçerisi bu 
kadar kişiyi rahatça alacak 
durumda değildi. Arkadaşlarımız 
arasında meydana gelen fikir 
çatışmaları, tartışmalar havayı 
birden elektriklendirdi. Hem insan 
izdihamı, hem de tartışmalar bir 
araya gelince sinirler daha fazla 
gerildi, birkaç arkadaş arasında 
tartışma kavgaya dönüştü. Olay 
büyütülecek biçimde değildir. 
Arkadaşlarımız tekrar barışıp 
anlaşmışlardır.

Seçimler kısa bir süre sonra 
yeniden yapılacaktır. Ancak 
ilk günde görünen duruma 

göre seçimlerin parti binasında 
yapılması mümkün olamayacaktır. 
Çünkü yer dardır, çeşitli mahzurları 
meydana getirmektedir. Amacımız 
seçimlerin karşılıklı iyi niyet ve 
sükunet içinde yapılmasıdır. Bu 
sebeple seçimler bundan sonra 
mahallelerde ve daha uygun müsait 
yerlerde yapılacaktır. Şimdi bunun 
çalışmasını yapıyoruz.”

İlçe başkanı Cahit Ünverdi de: 
“Bunun böyle olacağı belliydi. 
Bu kadar mahalle seçmenini 
küçük bir yere doldurmak uygun 
değildi. Ama bir kere oldu. Başta 
arkadaşları ikna edememiştim. 
Bilindiği gibi seçim şimdilik 
ertelendi. Durumu genel merkeze 
de bildirdik. Yeniden karar alıp 
seçimi yapacağız. Birincisinden 
ders alarak yenisinin iyi şekilde 
yapılması için çalışacağız. Seçimin 
yeniden ne zaman yapılacağı 
konusunda şimdilik bir şey 
diyemem” dedi.

Öte yandan çeşitli grupların kendi 
aralarında toplanarak durumu 
görüştükleri ve alacakları tavırlar 
üzerinde durdukları, bir taraftan da 
genel merkezden haber bekledikleri 
belirtiliyor.

Seçimler ertelendi ama kavga bitmedi
ANAP’ta delege seçimlerinin ne zaman ANAP’ta delege seçimlerinin ne zaman 

yapılacağını genel merkez kararlaştırılacakyapılacağını genel merkez kararlaştırılacak
Delege seçimlerinin mahallelerde yapılmasını isteyenlerle partide 

yapılsın diyenler sabahlara kadar sürekli toplantı yapıyor.
Bir yıl aşkın çalışmalarının sonunda 

hazırlanmış olduğu raporuna dayanarak 
ODTÜ mütevelli heyeti 15 Nisan 1981 
tarihinde M.H 1981/79-551 sayılı 
kararında aynen şöyle demektedir: 
“Ülkemizin modern tıp uzmanlarına 
gereksinimini Gaziantep’te mevcut 
Amerikan Hastanesi’nin üniversitemize 
devri konusundaki anlaşmalar ve 
Gaziantep’te bir tıp fakültesi kurulması 
hakkındaki istekler ve potansiyel dikkate 
alınarak, Gaziantep’te üniversitemize 
bağlı bir tıp fakültesi kurulmasına 
ve bunun karar yetkisinin üniversite 
konseyine devrine dair rektörlük 
önerisi ve açıklamalarıyla ilgili belgeler 
incelendi:

Devlet Planlama Teşkilatı ve dördüncü 
5 yıllık kalkınma planına göre 1983 

yılında ülkemizde tıp doktorlarının 
arzın 35.000, gereksiniminin ise, 40.525 
olacağı, geçmişte tıp eğitimi de yapan 
Amerikan hastanesinin üniversitemize 
devri konusunda yapılan anlaşmalar 
kurulacak tıp fakültesinin, ABD ve diğer 
bazı ülkelerdeki gibi temel bilimler ile 
biyomedikal mühendislik konularına 
ağırlık vereceği ve Gaziantep’te bir tıp 
fakültesi kurulması hakkındaki istek 
ve potansiyeli de dikkate alınarak 
rektörlükçe sürdürülen hazırlık 
çalışmalarının belirleyeceği bir tarihte 
Gaziantep’te üniversitemize bağlı bir tıp 
fakültesi kurulması konusunda karar 
alma yetkisinin üniversite konseyine 
devredilmesi 7307 sayılı kanunun 6G 
maddesi uyarınca mevcut üyelerin oy 
birliği ile karar verildi. 

Gaziantep'te tıp fakültesi (3)
Bakan Dinçerler ve 80’li yıllarda 
tıp fakültesi açılması çabaları…

Gaziantep'te tıp fakültesinin açılması zaruretini kısaca değindikten sonra son 4 
yıl içerisinde tıp fakültesi açılması çalışmalarından da bahsetmek isteriz. 1980’li 
yıllarda Prof. Dr. Kazım Aras ODTÜ Rektörlüğü tarafından Gaziantep’te tıp 
fakültesi açılabilmesi için ön çalışma yapmak üzere görevlendirildi. 

Gaziantep Trafik Şube 
Müdürlüğü yetkililerinden 
aldığımız bilgilere göre, 1984 
yılın trafik icraatı oldukça 
kabarık. 11 ay içerisinde 857 
trafik kazası meydana geldi. 
Bunun sonucu 45 kişi öldü, 746 
kişi yaralandı. Trafik canavarını 
ayda ortalama 4 ölü, 67 yaralı 
verdik.

Trafik ekipleri 110 bin 300 adet 
aracı kontrolden geçirdi. 28 bin 
Araç cezalandırılırken, bin 500 
araç mahkemeye sevk edildi. Bin 
200 araç trafikten men edildi.

Yetkililer 37 milyon 500 bin 
liralık maddi hasarın meydana 
geldiğini, hatalı hareket 
edenlerden 43 milyon 293 
bin lira para cezası kesildiğini 
belirtiyorlar.

Gene aylık ortalama 
alındığında, 3.5 milyon liralık 
maddi hasarın meydana geldiği, 
4 milyon lira da para cezası 
kesildiği öğrenildi.  

Trafik canavarına ayda 
4 ölü, 67 yaralı verdik

Her ay 3.5 milyon liralık 
maddi hasar meydana geldi

Kavaklık mahallesinde Çiltuğ 
Anonim şirketine ait bir inşaatta 
bekçi olarak çalışmakta bulunan 65 
yaşlarındaki bir kişi gece donarak öldü. 
Sabahleyin bekçi’nin cesedini işçiler 

buldu.
Yapılan otopside ölümün anormal 

soğuk ve donmadan olduğu tespit 
edildi. Duruma el koyan Cumhuriyet 
Savcılığı tahkikata devam ediyor.

Kavaklık’ta 65 yaşındaki 
gece bekçisi donarak öldü

31 Dosya tamamlanacak
“Başbakan Recep Tayyip Erdoğan’ın 

da belirttiği gibi, AB komisyonunun 
geçtiğimiz hafta içinde açıkladığı rapor 
Türkiye için önemlidir” diyen Hauer, 
“Bu rapor, Türkiye’nin gelişmesi için 
bir tavsiye niteliğindeydi. Bu süreç zor 
ve engebeli bir yol. 31 tane dosyanın 
tamamlanması gerekiyor. Şimdi olduğu 
gibi bundan sonra da bu uzun yolda 
Türkiye’yi destekleyeceğiz” dedi.

Ekonominin bel kemiği 
KOBİ’ler desteklenmeli

KOBİ’leri ziyaret amacıyla geldiği 
Gaziantep’te GTO’yu da ziyaret eden 
Hauer, AB komisyonunun Gaziantep’te 
iki projesinin bulunduğunu, bu 
projelerin AB ile Türkiye arasındaki 
projelerin küçük bir bölümü olduğunu 
söyledi. KOBİ’leri çok önemsediklerini 
ve KOBİ’lere desteğin süreceğini 
açıklayan Hauer, “Bu iki proje AB 
ile Türkiye arasındaki projelerin 
sadece küçük bir bölümü. Eminim 
bu iki kalem küçük proje Türkiye 
ekonomisinin belkemiği olan KOBİ’lere 
destek verip faydalı olacaktır. Çok 
önemsediğimiz KOBİ’lerin gelişimi 
için bütçeden 100 milyon euro ayırdık. 
Gaziantep'teki KOBİ’ler de bütçeden 
pay ayırdığımız iller arasında yer alıyor. 
AB iş geliştirme merkezleri bugüne 
kadar KOBİ’lere destek vermekteydi, 
bugünden sonra da desteklerini 
sürdürecektir” dedi.

AB sürecinin ruhuna aykırı 
unsurlar karşımıza çıktı

GTO Yönetim Kurulu Başkanı 

Mehmet Aslan da, Gaziantep 
ekonomisinin geldiği nokta ve GTO’nun 
Avrupa Birliği ile ilgili çalışmaları 
hakkında Hauer’e bilgi verdi. Aslan, “6 
Ekim’de açıklanan ilerleme raporunda 
Avrupa Komisyonu, Türkiye’nin 
siyasi kriterleri yeterli düzeyde 
karşıladığı görüşünde olduğunu ve 
katılım müzakerelerinin açılmasını 
önerdiğini açık bir şekilde dile getirdi. 
Bu olumlu tavsiye tarafımızdan 
memnuniyetle karşılanmasına 
rağmen, tavsiye kararının altında 
kaygıya yol açacak hükümlerin ve 
özel koşulların bulunması, hayal 
kırıklığı ve soru işaretlerini de 
beraberinde getirdi. Raporun tavsiyeler 
bölümünde yer alan müzakere 
sürecinin sonucunun önceden garanti 
edilmeyerek açık uçlu bir süreç 
olduğu görüşü, kuşkusuz raporun en 
rahatsızlık uyandıran bölümüydü. AB 
tarafından müzakerelerin katılımla 
sonuçlanmama ihtimalinin de göz 
önünde bulundurulduğu anlamına 
gelen bu ifade, sürecin ruhuna aykırı 
ve ilişkilerin gelişmesini engelleyici bir 
unsur olarak karşımıza çıkmaktadır” 
dedi.

Türkiye AB üyeliği konusunda 
kararlılığını ortaya koymuştur

AB sürecinde diğer aday ülkelerden 
istenmeyen bazı şartların da 
Türkiye’den istendiğini belirten Aslan, 
“Raporda ayrıca ekonomi ile ilgili bazı 
başlıklarda müzakerelerin açılması 
için işleyen pazar ekonomisinin varlığı 
konusunun ön koşul olarak getirilmesi 

öngörülmektedir. Diğer aday 
ülkelerle yürütülen klasik müzakere 
yönteminden farklı olan bu koşullar 
ülkemize uygulanan çifte standardı 
ortaya koymaktadır. AB ekonomik 
bütünleşmesinin dört temel ayağının 
biri olan kişilerin serbest dolaşımı 
konusunun daimi koruma önlemlerine 
tabi tutulması kabul edilebilir bir öneri 
değildir. AB ile üyelik müzakerelerinin 
başlaması için gerekli koşul olan 
siyasi kriterler konusunda Türkiye 
üzerine düşen her türlü görev ve 
sorumluluğu yerine getirmiş, izlediği 
ciddi ve istikrarlı politikalarla AB 
üyeliği yolundaki kararlılığını ortaya 
koymuştur. Aynı kararlılığı ve 
istikrarı ortaya koyma sırası AB’dedir. 
AB’nin Türkiye’ye yaptığı haksızlığa 
17 Aralık’ta son vermesini temenni 
ediyoruz” şeklinde açıklama yaptı.

Gaziantep, Avrupa’da bulunan 300 
AB merkezinin yer aldığı ağa dahil

AB komisyonu ile yapılan işbirliğinin 
kendilerini memnun ettiğini belirten 
Aslan, “Avrupa Komisyonu ile işbirliği 
içinde yürüttüğümüz projelerden 
biri AB iş geliştirme merkezi 
projesidir. KOBİ’lerin gelişimi ve dışa 
açılım süreçlerinin desteklenmesi 
amacını taşıyan bir projedir. Diğer 
önemli proje, Avrupa bilgi merkezi 
projesidir. Yine KOBİ’lere hizmet 
veren bu merkez ülkemizde kurulan 
9 merkezden biri olmuş ve bu vesile 
ile Gaziantep Avrupa’da bulunan 300 
AB merkezinin yer aldığı ağa dahil 
olmuştur” dedi.

AB, engebeli ve uzun bir yolAB, engebeli ve uzun bir yol
Avrupa Komisyonu Türkiye Delegasyonu Birinci Sekreteri ve Ticaret-Ekonomi 

ve Tarım Bölümü Başkanı Ulrike Hauner, AB’nin engebeli ve uzun bir yol 
olduğunu vurguladığı konuşmasında AB komisyonunun 6 Ekim’de açıklanan 
ilerleme raporunun Türkiye’nin gelişimi için bir tavsiye niteliği taşıdığını söyledi.

Büyükşehir Belediye Başkanı Asım 
Güzelbey, Devlet İstatistik Enstitüsü 
verilerine göre eğitim sıralamasında 
Gaziantep’in 54. sırada yer aldığını 
bunun kabul edilemez olduğunu 
söyledi. Güzelbey, Kent Konseyi Ekim 
ayı toplantısında yaptığı konuşmada 
Gaziantep’in 2003 yılında ÖSS’ye girişte 
36. Sırada, 2004 yılında ise 38. sırada yer 
aldığına dikkat çekti.

Eğitim, Türkiye’nin en önemli sorunu
Sanayi ve ticaret merkezi konumunda 

bulunan Gaziantep’in eğitimde çok geri 
olduğunu ve bunun kabul edilemez 
olduğunu ifade eden Güzelbey, “Eğitim 
sadece Gaziantep’in değil, Türkiye’nin 
en önemli sorunu. Eğitimde neredeyiz, 
nereye gidiyoruz, bunun çok iyi bir şekilde 
sorgulanması gerekir. Kent Konseyi 
olarak bu önemli soruna çözüm bulmak 
için tespit ettiğimiz önemli konular var. 
Bunları çözüme kavuşturmak için kurulu 
üyelerimizin de görüş ve önerilerini alarak 
çalışacağız” diye konuştu.

35-40 Yıl öncesine göre çok geriledik
Gaziantep’in 35-40 yıl önce eğitimde 

daha iyi bir noktada olduğuna dikkat 
çeken Güzelbey, “Benim de mezun 
olduğum Gaziantep Lisesi, 1968 yılında 
Türkiye bilgi yarışmasında birinci oldu. 24 
kişilik sınıflarda eğitim öğretim görürdük. 

24 kişilik sınıftan 14’ü tıp fakültesini 
kazandı. Sınıflarımızın 21 öğrencisi 
istediği üniversiteye girmeyi başardı. 
Sadece 3 kişi de baba mesleğini tercih edip 
ticarete girdi” dedi.

Tarihi yapıları belediyeler 
satın alabilecek

Sosyal ve kültürel açıdan çok zengin 
olan Gaziantep’in bu zenginlikleri ortaya 
çıkartamadığını kaydeden Güzelbey, şöyle 
devam etti: “Kentin kültürel varlıklarını 
korumak ve genç kuşaklara kazandırmak 
için yoğun bir çalışma içerisindeyiz. 
Daha önce tarihi Antep evlerini yok 
olmaktan kurtarılması için bir kampanya 
başlatmıştık. Bu kampanyamız büyük ilgi 
görüyor. Belediye olarak başta tarihi Antep 
evleri olmak üzere tüm tarihi yapıların 
korunmasına önem veriyoruz. Yakında 
bir kanun değişikliği olacak ve tarihi 
yapıları belediyelerin mal sahiplerinden 
alabilmelerine imkan sağlanacak. Bu 
gerçekleştiği zaman Antep evlerini 
aslına uygun olarak restore edip belediye 
evi olarak hizmete açacağız. Bu arada 
Gaziantep’in Tarihi Kentler Birliği’ne üye 
olması da bu anlamda önemli bir adım 
sayılabilir.” 

Yapılan konuşmalardan sonra Kent 
Konseyi üyeleri eğitim konusundaki görüş 
ve önerilerini sözlü olarak dile getirdiler.

Gaziantep eğitimde çok geri kaldı
Gaziantep’e gelen Avrupa Komisyonu Türkiye Delegasyonu 

Birinci Sekreteri ve Ticaret-Ekonomi ve Tarım Bölümü Başkanı 
Ulrike Hauer, KOBİ’leri çok önemsediklerini dile getirdi.

Gaziantep’te okul çağına gelmiş kız 
çocuklarını okula göndermeyen 4 veli 
hakkında soruşturma başlatıldı.

Edinilen bilgiye göre jandarma ekipleri 
Şehitkamil ilçesi Atabek köyünde 4 

velinin zorunlu eğitim çağına gelmiş 
kız çocuklarını okula göndermediğini 
belirledi. Veliler hakkında 222 sayılı 
Milli Eğitim kanununa muhalefetten 
soruşturma başlatıldığı bildirildi.

Kız çocuklarını okula göndermeyen 
veliler için soruşturma başlatıldı
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Birinci basamağa gitmesi gerekenler 
ikinci ve üçüncü basamağa gidiyor

Fincancı, “Normal koşullarda sağlık 
kurumlarına başvuruda birinci basamak 
üçte ikisini kapsamalı iken ikinci ve üçüncü 
basamak ise üçte birini kapsamalı. Ama 
ülkemizde tam tersi bir durum yaşanıyor. 
İnsanlar birinci basamak yerine ikinci ve 
üçüncü basamağa daha fazla başvuruyorlar. 
O yüzden ortaya bir sağlıksızlık çıkıyor. 
Aslında gerçekçi bir sağlık talebi hizmeti 
yok. Yani başı ağrıyan Nörolojiye gidebiliyor.  
Oysa başı ağrıyan kişi ilk önce birinci 
basamağa başvurmalı. Birinci basamakta 
değerlendirmesi yapılır, uzmanlık ihtiyacı var 
ise ona göre değerlendirilir. Ama ne yazık ki 
üniversite hastanesine elini kolunu sallayarak 
gidebiliyorlar. Bu da iş yükünü çok artırıyor” 
açıklamasını yaptı. 

Sağlıksızlığa dur demek gerekiyor
Şehir Hastanelerinin hasta garantili 

yapıldığını söyleyen Fincancı, “Şehir 
Hastanelerinin hasta garantili yapılması, 
sermaye kazanç sağlasın diye yurttaşımızın 
hasta olmasını bekliyorum demek. Bu çok 
üzücü bir durum. Tam tersine korumalıyız. 
Ama koruyucu sağlık hizmetlerinin geri 
bırakıldığını KETEM’lerin çalışmadığını, 
kanser taramalarının düzenli yapılmadığı 
için hep gecikmiş tanıyla ne yazık ki 
tedavi süreçlerinin başladığını biliyoruz. 
Bu sağlıksızlığa dur demek gerekiyor” 
ifadelerine yer verdi. 

Sistem taşeronlaşma ve 
sermayenin devrine doğru gitti

Sağlıkta Dönüşüm Programına değinen 
fincancı, “2021 yılında “Emek bizim 
söz bizim” eylemlerine başladığımızda 
sonrasında bir takım değişiklikler yapmak 
zorunda kaldılar. Ama yapabildikleri 
değişiklikler sadece sözde performanstı 
teşvik yaptılar. Ancak emekliye yansıyan bir 
ücretlendirme yok. Hekim çalıştığı sürece 
ücret alabiliyor. Çalıştığı sürece aldığı ücrette 
sadece kölelik koşullarında birkaç dakikada 
bir hasta hasta görürse oluyor. Böyle bir 
ortamda tabi ki emeğimiz değersizleştiriliyor, 
mesleğimizi itibarsızlaştırılıyor. Sağlıkta 
dönüşümde bundan beslenecek. Çünkü ne 
kadar hasta ne kadar tetkik olursa sermaye 
o kadar kazanç elde ediyor. Zaten sistem 
taşeronlaşma ve sermayenin devrine doğru 
gitti” tespitini yaptı. Haber Merkezi 

Kışkırtılmış bir sağlık 
talebi ile karşı karşıyayız

Konut kredi faiz oranları 
yüzde 50’nin üzerine çıktı

2023 yılının Haziran ayından 
itibaren Merkez Bankası’nın 
faiz artırmaya başlamasıyla 
birlikte  konut kredi faiz oranları 
da yüzde 50’nin üzerine çıktı. 
Dolayısıyla ülke genelinde konut 
satışlarında bir gerileme söz 
konusu oldu. Söz konusu konut 
satışları mart ayında da düşmeye 
devam ederken, 2,5 milyon 
kişinin yaşadığı Antep’te ise 
konut satışları şaşırtıcı bir şekilde 
yükseliş gösterdi. 

3 bin 47 konutun bin 137’sini 
ilk el, 2 bin 267’sini ise ikinci el 

satışlar oluşturdu
Türkiye İstatistik Kurumu 

verilerine göre 2023 yılının mart 
ayında bin 584 konutun satıldığı 
şehirde 2024 yılının mart ayında 
bu yılın aynı döneminde bin 463 
artışla 3 bin 47’ye çıktı. Satılan 3 
bin 47 konutun bin 137’sini ilk el, 
2 bin 267’sini ise ikinci el satışlar 
oluşturdu. 2023 yılında satılan 
bin 584 konutun ise 563’ünü ilk 
el satışlar, bin 21’ini ise ikinci el 
satışlar oluşturdu. 

Antep, konut 
satışlarında 7’inci sırada

Mart ayında gerçekleştirilen 
konut satışlarında İstanbul 19 bin 
40 konut satışı ile ilk sırada yer 
aldı. İstanbul’u, 9 bin 523 konut 
satışı ile Ankara, 6 bin 413 konut 
satışı ile İzmir, 5 bin 693 konut 

satışı ile Antalya, 4 bin 100 ile 
Bursa, 3 bin 567 ile Mersin, 3 bin 
47 ile Gaziantep, 2 bin 624 ile 
Kocaeli, 2 bin 611 ile Adana, 2

2 bin 416 ile Kayseri, 2 bin 341 
ile Balıkesir izledi. 

Türkiye genelinde ipotekli 
konut satışları Mart ayında bir 
önceki yılın aynı ayına göre 
yüzde 49 azalışla 12 bin 880 oldu. 
Toplam konut satışları içinde 
ipotekli satışların payı yüzde 12,2 
olarak kayda geçti. Ocak-Mart 
döneminde gerçekleşen ipotekli 
konut satışları ise bir önceki 
yılın aynı dönemine göre yüzde 
53 azalışla 27 bin 622 olarak 
gerçekleşti. Mart ayındaki ipotekli 
satışların, 3 bin 105'i; Ocak-Mart 

dönemindeki ipotekli satışların 
ise 6 bin 569'u ilk el satış olarak 
gerçekleşti.

Türkiye genelinde ilk 
el konutsatışları arttı 

ikinci el satışlar azaldı
Türkiye genelinde ilk el konut 

satış sayısı bir önceki yılın aynı 
göre artış gösterirken, ikinci el 
konut satışlarında ise bir azalma 
göze çarpıyor. İlk el konut 
satışları Mart ayında bir önceki 
yılın aynı ayına göre yüzde 4,6 
artarak 34 bin 399 oldu. İkinci 
el konut satışları Mart ayında 
bir önceki yılın aynı ayına göre 
yüzde 2,2 azalış göstererek 70 bin 
995 olarak kayda geçti. Haber 
Merkezi 

Mart ayında Antep’te 3 bin 47 konut satıldı

Sandıktan çıkan sonuç 
çok saygındır, kıymetlidir

Yeni dönemde çok daha başarılı 
işlere imza atacaklarını söyleyen Şahin, 
“31 martta milletimiz sandığa gitti. 
Sandıktan çıkan sonuç çok saygındır, 
kıymetlidir. İnsanların canı, malı 
ve ailesi bize emanet. Başladığımız 
noktada vatandaşımız bize yeniden 
hizmet etme şansını verdiğinden 
dolayı hemşerilerimize çok teşekkür 
ediyorum. Bu anlayışın yeni dönemde 
de devam edeceğine bütün yüreğimle 
inanıyorum” dedi. 

Gaziantep Büyükşehir Belediye 
Meclisi, Nisan ayı birinci birleşimi 
Gaziantep Büyükşehir Belediye 
Başkanı Fatma Şahin Başkanlığında 
yapıldı. Yoklama alınması ile açılan 
meclis, bir önceki meclis tutanağının 
okunup kabul edilmesiyle sürdü. 
Görüşülen maddelerin ilgili 
komisyonlara sevk edildiği mecliste 
Başkan Şahin, Düzbağ Barajı, altyapı 
yatırımları, iklim değişikliği, ulaşım ve 
konut sorunu konusuna sunum yaptı.

Şahin, “Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesi olarak ben ve 
arkadaşlarımda bu konuda gelirleri 

artıracak, giderleri azaltacak akıllı 
belediye, yalın belediye olmamız 
gerektiğini, tasarrufu artıracak 
çalışmalar gerektiğini görerek 
önümüzdeki hafta yeni modelimizi 
açıklayacağız. O yüzden her belediye 
başkanı seçilirken vaatlerde bulunuyor. 
Belediye Başkanlarının vaatleri bizim 
vaatlerimiz” ifadelerini kullandı. 

Komisyon üyeleri seçildi
Büyükşehir Belediyesi Meclis 

Toplantı Salonu’nda gerçekleşen 
birleşimde, meclis divan katipleri, 
meclis başkan vekilleri, encümen 
üyeleri ve yeni komisyon üyeleri 
seçildi. Büyükşehir Belediyesi birinci 
Başkanvekili Halil Uğur olurken, ikinci 
Başkanvekili ise Hakan Aslansoy oldu. 

Plan Bütçe Komisyonu seçiminde 1 
yıl süreyle Hakan Aslansoy, Sait Şahin, 
Ali Göl, Abbas Coşkun, Salih Uğur, 
İbrahim Halil Arslan, Yakup Aslan, 
Hasan Şencan ve Mehmet Sucu seçildi.

İmar ve Bayındırlık Komisyonu’na 
ise 1 yıl süreyle Halil Uğur, Cuma 
Güzel, Kemal Vural, Mehmet Yıldırır, 
Mehmet Özdemir, Bekir Öztekin, 
Umut Yılmaz, Ali Doğan, Mustafa 
Güzel seçildi.  

Ulaşım Komisyonu seçimi 1 yıl 
süreyle görev yapmak üzere Halil 
Uğur, Kenan Üzümcü, Salih Uygur, 
Abdulkadir Sökücü, Cuma Kaymakçı, 
Atilla Sarıkaya, Yılmaz Güler, Mehmet 
Baştemur, Ural Yıldırım belirlendi.

Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor 
komisyonu seçimi 1 yıl süreyle görev 
yapmak üzere, Mustafa Durmuş, 
Mehmet Özçelik, Mehmet Hamzaoğlu, 
Celalettin Terlemez, Mahmut Işık, 
Mehmet Güzel, Tanju Bayındırlı, Ersin 
Atar, Hasan Şencan seçildi.

Çevre ve Sağlık Komisyonu seçimi 1 
yıl süreyle; Hakan Aslansoy, Ali Göl, 
Mehmet Açıkgöz, Murat Özgüler, 
Mehmet Çelik, İbrahim Halil Arslan, 
Nizamettin Özseven, Uğur Acıoğlu, 
Mehmet Sucu olarak belirlendi.

Hukuk Komisyonu seçiminde 1 
yıl süreyle; Salih Uygur, Mehmet 
Okutan, Mehmet Hamzaoğlu, Mustafa 
Durmuş, Celalettin Terlemez, Erim 
Arıkan, Tanju Bayındırlı, Umut 
Yılmaz, Uğur Acıoğlu seçildi.

Tarife Komisyonu seçiminde 1 
yıl süreyle görev yapmak üzere, 
Abdulkadir Sökücü, Kenan Üzümcü, 
Mehmet Açıkgöz, Abbas Coşkun, 

Mehmet Ateş, Mustafa Durmuş, 
Mehmet Baştemur, Yılmaz Güler, Ural 
Yıldırım belirlendi.

Turizm ve Estetik Komisyonu 1 yıl 
süreyle görev yapmak üzere, Murat 
Özgüler, Abdulkadir Sökücü, Mehmet 
Özçelik, Salih Uygur, Cuma Kaymakçı, 
Mehmet Kaya, Ersin Atar, Talip 
Yılmaz, Nizamettin Özseven seçildi.

Kadın- Erken Fırsat Eşitliği 
Komisyonu 1 yıl süreyle görev yapmak 
üzere, Mustafa Durmuş, Mehmet 
Hamzaoğlu, Mehmet Okutan, 
Salim Uğur, Fadime Sayın, Mehmet 
Baştemur, Sadin Kelek 7 kişi belirlendi.

Tarım ve Kırsal Kalkınma 
Komisyonu 1 yıl süreyle görev yapmak 
üzere, Kemal Vural, Mehmet Yıldırır, 
Kenan Üzümcü, Mehmet Hamzaoğlu, 
Abbas Coşkun, Yusuf Bülbül, Talip 
Yılmaz, Fadime Sayın, Yakup Aslan 
seçildi.

Deprem ve Doğal Afet Komisyonu 
seçiminde ise 1 yıl süreyle görev 
yapmak üzere, Kemal Vural, Mehmet 
Yıldırır, Mehmet Okutan, Ali Göl, 
Abbas Coşkun, Yusuf Bülbül, Mehmet 
Sucu, Mehmet Baştemur, Yılmaz Güler 
seçildi. Haber Merkezi

Kentin en önemli sorunu trafik ve konut

Şehitkamil Belediye Başkanlığı 
tarafından 23 Nisan Ulusal 
Egemenlik ve Çocuk Bayramı 
etkinlikleri kapsamında mangala ve 
yüzme branşına yönelik 2 etkinlik 
gerçekleştirildi. Atatürk Kültür ve 
Spor Merkezi’nde Mangala Turnuvası 
oynanırken, Alleben 1 Yüzme 
Havuzu’nda da Yüzme Yarışları 
yapıldı.

Mangala Turnuvası’na 8, 10,12, 
14, 16 yaş gruplarında oynanan 
müsabakalara toplam 212 çocuk 
katılım sağladı

10 Yaş İl İçi Vize ile 11-12 Yaş 
Ulusal Gelişim Ligi 2. Vize Yüzme 
Yarışmaları’na ise 8 kulüpten; 
58 kadın, 66 erkek olmak üzere 
toplamda 124 sporcu katılım sağladı.

Türbinlerden çocukların yaşadığı 
coşkuyu paylaşan ebeveynler, 
müsabaka esnasında alkışlarıyla 
çocuklara moral verdiler.

Organizasyonlara katılan çocuklara, 
branşa özgü hediyeler armağan 
edildi. Haber Merkezi

Mangala Turnuvası ve Yüzme Yarışları heyecanlı geçti

Uzaya giden 2’inci Arap olarak tarihe 
geçen Faris için yarın Fatih Camisi’nde 
cenaze töreni düzenlenecek. Suriye’nin 
uzaya giden ilk astronotu olan Tümgeneral 
Muhammed Faris, bir seminer için gittiği 
Gaziantep’te geçirdiği kalp krizi sonrasında 
hayatını kaybetti.

Faris’in cenazesi uçakla dün akşam 
İstanbul’a getirildi. Arap Derneği Başkanı 
Metin Turan, yakınları ve Suriyeli gençler 
tarafından İstanbul Havalimanı’ndan alınan 
cenaze, gasilhaneye götürüldü.

Muhammed Faris, yarın Fatih Camisi’nde 
ikindi namazına müteakip kılınacak cenaze 
namazıyla son yolculuğuna uğurlanacak.

Suriyelilerin ilk kozmonotu olan Faris, 
1987 yılında uzayda 7 gün 23 saat 8 dakika 
geçirerek ülkesi adına bazı deneyler 
gerçekleştirmişti.

Uzay yolculuğu dönüşünde ülkesinde 
kahraman gibi karşılanan Faris, çeşitli 
üniversitelerde 10 yıl boyunca dersler 
vermişti. 2011 yılında Esad rejiminin 
baskıları sonrasında Türkiye’ye sığınan 
Faris, Türk vatandaşlığı almıştı. Cumhuriyet

Suriye'nin ilk astronotu Muhammed 
Faris, Gaziantep'te öldü

Memur Sen ve Kamu Sen’e bağlı 
sendikalardan çok sayıda istifanın 
olduğunu bildiklerini söyleyen 
Taşkın, kamu çalışanlarının 
sendikaların büyüklüğüne 
değil, kendileri için verilen hak 
mücadelesini değerlendirerek 
sendikalarını seçtiklerini söyledi. 

En yüksek adalet organı 
tarafından sendika barajının 
iptalini hazmedemeyen ve kendi 
çıkarlarına uygun bir “hukuk” 
anlayışı ile Yüce Mahkemeyi 
suçlayarak hedef gösteren sendikal 
arın ülkemizde demokrasinin, 
hukuk ve adalet anlayışının 
önünü tıkadığına dikkat çeken 
Necip Taşkın şunları söyledi: 
“Yüksek enflasyon nedeniyle 
kamu çalışanları ve bunların 
emeklileri yaşam savaşı veriyor. 
Her geçen gün yoksullaşan, alım 
gücünün düşmesi nedeniyle 
sokağa çıkmaya korkan kamu 
çalışanları yoksulluk sınırının 
altında maaş alıyor. 7. Dönem 
Toplu Sözleşme de mutabık 
kalınan konular uygulamaya 

konulamadı. 8077 TL seyyanen 
zam kök maaşa yansıtılmadı. 
Emekliye verileceği açıklanmasına 
rağmen bu söz tutulmadı. Daha 
yılın ilk çeyreğinde %20 vergi 
dilimine giren memurların eksik 
maaş alması söz konusu. Memur, 
vergi yükü altında eziliyor. Kamu 
çalışanlarının öncelikli talebi 
olan vergi diliminin yükseltilmesi 
ve vergi oranının %15’te 
sabitlenmesi isteğini, memur ve 
memur emeklilerine refah payı 
verilmesi taleplerini hiç kimse 
duymuyor. Yardımcı Hizmetler 
Sınıfının kaldırılması talepleri 
sürekli öteleniyor, hatta hiç sözü 
edilmiyor. Kamu çalışanları 
arasında ayrımcılığa, haksız ve 
adaletsiz bir uygulamaya neden 
olan 3.600 ek gösterge konusunda 
sürekli bir oyalama taktiği var. 
Taban, enflasyon farklarının her 
ay maaşa yansıtılmasını isterken, 
enflasyon farkının zam diye 
yutturulmasına sessiz kalan, 
ancak seçimlerde de gördüğümüz 
gibi siyasi partilerin temsilciliği 

haline gelen sendikalardan çıt 
çıkmıyor. 

Memur Sen ve Kamu Sen’in 
Sayın Bakan’ı ziyaretlerinde 
acaba kamu çalışanlarının sosyal, 
mesleki ve ekonomik sorunlarına 
çözüm talepleri mi iletildi yoksa 
kasalarından eksilen paranın 
telaşıyla %2 sendika barajının 
tekrar nasıl getirileceğine dair 
bir talep ve önerilerimi oldu? 
Bu görüşmenin asıl konusunu 
her insan tahmin edebilir. 
Biz, yine de bu çabalarının 
boşa çıkacağına inanıyoruz. 
Türkiye’yi Hukuk Devleti 
çizgisinden saptırmaya yönelik 
çalışmalara şiddetle karşıyız. Bu 
nedenle, tüm kamu çalışanlarını 
kapsayacak, hiçbir şekilde 
mağduriyete neden olmayacak, 
halen kurulu olan sendikaların 
faaliyetlerini Anayasal ve Hukuk 
Devleti çizgisinde koruyacak 
ve demokrasiyi geliştirecek, 
sendika üyelerini koruyacak bir 
düzenleme istiyoruz.” Haber 
Merkezi

Yüksek enflasyon nedeniyle kamu çalışanları 
ve bunların emeklileri yaşam savaşı veriyor

Çiftçiyi tüccarlara mahkum etmeyin!
Fiyatların açıklanmasını 

büyük bir heyecan ve merak 
içerisinde bekliyoruz

Hububat taban fiyatlarının hasattan 
önce açıklanması gerektiğini vurgulayan 
Çolak, “Fiyatlar İç Anadolu Bölgesi’nin 
hasat dönemi göz önüne alınarak 
açıklanıyor. Ancak fiyatlar en az 20 gün 
önceden açıklanması lazım ki çiftçide 
ona göre planlamasını yapması gerekiyor. 
Fiyat geç açıklandığında bölge çiftçimiz 
zarar görürken, İç Anadolu Bölgesi 
çiftçisi zarar görmüyor. Çünkü orada 
hasat açıklandıktan sonra yapılıyor. O 
yüzden fiyatların açıklanmasını büyük bir 
heyecan ve merak içerisinde bekliyoruz” 
açıklamasını yaptı. 

TMO, girdileri göz 
önüne alarak fiyat açıklamalı

Başkan Çolak, “Geçen yıl 1. sınıf 
makarnalık buğdayın kilogram fiyatı 9 
lira, düşük vasıflı makarnalık buğday 8,25 
lira, ekmeklik buğday 8,25 lira düşük 
vasıflı buğday da 7 lira, arpa ise 7 lira 
olarak açıklandı. Ancak geçen yıl TMO, 
yeteri kadar alım yapmadı. Çiftçiler 
randevu almak için aylarca bekledi. Şu 
anda gübre, mazot ve ilaç fiyatları yüzde 
100 zamlanmış durumda. Dolayısıyla 
Toprak Mahsulleri Ofisi, fiyatları girdi 
maliyetlerini göz önüne fiyatlar geçen 
yılın en az iki katı olmalı Bunun altında 
fiyat açıklandığından çiftçi zarar edecek” 
tespitinde bulundu. Haber Merkezi 

Hanehalkı borcunun milli gelire (GSYİH) oranı 
yüzde 11, borcun harcanabilir gelire oranı da 
yüzde 28 düzeyinde gerçekleşti.

Yüksek enflasyonun getirdiği hayat pahalılığı 
geçim derdini derinleştirirken, ayı döndürmeye 
çalışan vatandaşın her gecen gün kredi kartına 
ve bankalara olan borcu arttı. Bankada parası 
olanların varlıklarına son bir yılda 5.1 trilyon lira 
eklenirken, borçlu olanların borcu da 1.4 trilyon 
artışla 3.2 trilyon liraya ulaştı.

Sözcü’den Erdoğan Süzer’in haberine göre, 
varlıkların artışında kur ve faizlerdeki yükseliş 

önemli rol oynarken, döviz kurlarındaki artıştan 
kaynaklı zenginleşenlere yapılan ödemeler ağırlıklı 
olarak Merkez Bankası’nın kasasından çıkmış 
oldu. Merkez Bankası’nın (TCMB) yayımladığı 
Finansal Hesaplar Raporu’na göre, 2023 yıl sonu 
itibarıyla hane halkının borçları 2022 sonuna göre 
1 trilyon 858 milyar liradan, 3 trilyon 245 milyar 
liraya fırladı. Kredi kullananların üzerindeki kredi 
yükü son bir yılda 1 trilyon 387 milyar lira birden 
arttı. Hanehalkı borcunun milli gelire (GSYİH) 
oranı yüzde 11, borcun harcanabilir gelire oranı da 
yüzde 28 düzeyinde gerçekleşti.

Vatandaşın kredi borcu 1.4 trilyon lira arttı!


